
Bestyrelsesmøde HF Søvang, 1. december 2021 
 
Tilstede Jesper, Dan, Anne Mette og Lisbeth 
 
Referat fra generalforsamling, reviderede byggeregler og svarbrev til kommunen gennemgået og 
bliver nu udsendt til alle og lagt på hjemmesiden. 
 
Vi starter nu en gruppe op omkring arbejdet med byggeplanerne omkring os. Fra bestyrelsen går 
Jesper, Lisbeth og Claus med i gruppen. Vi skal have kontakter i kommunen og blandt politikerne, 
og gode råd omkring hvordan vi kommer ind i processen, inden planerne kommer ud. Er der nogen 
i Søvang, der har lyst til at være med eller har kontakter, der kan rådgive os, så lad os endelig høre. 
I første omgang sørger vi for at vores brugeraftale med kommunen om Englemarken bliver 
fornyet.  
 
Der blev på generalforsamlingen valgt 4 personer til byggeudvalg, og de bliver nu her i december 
indkaldt til et møde, hvor Dan og Jesper fra bestyrelsen laver en god overlevering og introduktion 
til arbejdet.  
Der er udarbejdet en database over alle husene til opmåling og byggesager. 
 
Kompostbunken ved Sylbækvej er som aftalt flyttet til Englemarken, og det er også her at 
haveaffald skal afleveres, hvis man ikke kører på Eskelund. 
Der er ikke taget stilling til, hvad pladsen ved Sylbækvej nu skal bruges til. Trailere, have eller 
noget helt andet. Bestyrelsen vil gerne høre gode ideer. 
 
Peter Gravko laver nu også kantstenen på p plads på Englemarken. 
 
Julemarked holdes på lørdag efter coronareglerne. Arrangørerne melder ud. 
 
Julefrokost skal også holdes efter de coronaregler som gælder til den tid. 
 
 
Referent Lisbeth  
(H17) 
 


